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IZRAEL/USA: Plne očkovaní by mali byť izolovaní od spoločnosti, lebo sú nebezpeční i pre
neočkovaných. Tentokrát ide o informácie, nie z Ruska, ale z USA a Izraela.

MUDr. Kobi Haviva: Večšina populácie je očkovaná. A 90 % …85-90 % hospitalizovaných v Izraeli
sú plne očkovaní. Bohužiaľ, ako hovoria, účinnosť vakcíny sa vytráca. Jeden pacient v nemocnici
následne nakazí veľké množstvo pacientov.

Odporúčame pozrieť si video skôr, než bude odstránené zo sietí:

TU

Teraz máme ťažké prípady v nemocniciach medzi očkovanými pacientami. Som v kontakte s
mnohými lekármi v Izraeli, máme veľké problémy. Ťažké prípady v nemocniciach sú teraz medzi
očkovanými. Tam bol veľký očkovací program a rovnako problémy.

Očkovaní ľudia sú nebezpeční pre ostatných. Izolovaní od spoločnosti a neočkovaní nie sú
nebezpeční.

Je to preukázané práve v Izraeli.
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CDC prináša zásadné informácie:

CDC najnovšie prináša informácie, ktoré otáčajú to, čo nám bolo hovorené o covide hore nohami.

CDC zverejnila, že 74 % prípadov v Barns, County, Massachusetts, v Provincetown, kde bola
nedávna epidémia, bolo zistené u ľudí plne očkovaných a teraz hovoria, že očkovaní rovnako
pravdepodobne roznášajú nákazu.



Aj Kamala Harris americká súčasná viceprezidentka Spojených štátov amerických potvrdila,
rovnako, že takmer každý človek, ktorý je v nemocnici a zomrel je očkovaný.

zdroj: FB

Mikrotechnológia vo vakcíne Pfizer!

Španielsky vedec Ricardo Delgado Martín zverejnil snímky z elektrónového mikroskopu, ktoré
ukazujú, že keď hydrogél vakcíny vyschne, začnú sa vytvárať viacnásobné nanoštruktúry, ktoré
vyzerajú ako mikročipy, elektronické obvody.

Univerzitný odborník na klinickú genetiku z Univerzity Antonia de Nebrija Ricardo Delgado
Martín chce v tomto prípade svedčiť pred príslušnými orgánmi o obsahu vakcíny proti
Covid-19 od spoločnosti Pfizer:
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